
Referat bestyrelsesmøde Digter Parkens Børnehus 07.06.23 

 

1. Opsummering fra sidst 

Siden sidst er vores barselsvikar startet op, og det går rigtig godt. Hun er kommet god ind i 

personalegruppen og børnene er glade for hende.  

Der har været arbejdsdag, hvilket var en rigtig hyggelig dag. Der er sendt evalueringsskema ud 

til forældrene, så man kan se hvad der kan gøres bedre næste år. Dog var det generelt en stor 

succes.  

Bedsteforældre dag var også et stort hit, og der var kæmpe opbakning fra bedsteforældrene. 

Det var også en stor succes.  

2. Dagligdag 

Stjernegruppen er presset pt. Der er hele 17 børn og fra 1 juli 19 børn. Der er fokus på, at guide 

børnene, samt at man skal være gode ved hinanden. Der er ca. et barn syg pr. dag.  

Nymånegruppen er der 19 børn, og her er de til dagligt delt op i to grupper. Der arbejdes 

ligeledes her med, at guide børnene samt fri for mobberi. Det fungere meget godt med at 

børnene er opdelt.  

Solgruppen er også delt i to grupper. De arbejder med fri for mobberi til sommerferien.  

Himmelgruppen er helt klar til skolestart. De er meget oppe på skolen, og har holdt 

afslutningsfest.   

3. Himmelgruppe siger farvel 

Himmelgruppen har afholdt farvel arrangement. Børnene er helt klar til skolestart.  

4. Møde med kommune – hvordan gik det? Hvad er næste skridt? 

Drift overenskomsten er drøftet, og der blev den på baggrund af de kommentar DLO have set 

igennem for os. Kommunen ser på de kommentar, og vender retur i september. Måske skal 

vedtægterne kigges efter, evt. DLO skal med ind over her. Der er generalforsamling i september.  

Viborg Kommune vil centralisere deres pedelordning, vi har dog ikke fået en pris på det. Vi 

sparer frem over ejendomsskat, da andre selvejende ikke betaler det. Ca. 40.000 kr. om året. 

Det kommer dog ikke med tilbagevirkende kraft.  

5. Opstart af barselsvikar – hvordan er det gået? 

Det er gået super godt. Der har været en fin overdragelse fra fast pædagog til barselsvikar. Hun 

springer ud i arbejdsopgaverne, spørger hvis hun er i tvivl, men springer også meget selv ud i 

opgaverne. Hun bliver i Nymånegruppen. Hun skal begynde at tage imod børn fra januar af.  

6. Sommerferie klargøring, nødpasning status 

Der er nødpasning med Tommeliden i Digterparkens Børnehus. 2 voksne pr. uge + Jeppe, 

samt en back up. Der er ca 12 børn i hver uge.  

7. Evt.  

Sofie er ansat som timelønnet vikar med opstart efter sommerferien, da der kommer 

mange i nymånegruppen. Hun er ikke lovet noget faste timer. Vi har Mathilde og Isabell, 

men begge har ekstra job, så de er lidt svære at trække på. Jeppe gør det mega godt, og er 

rigtig god til at styre børnene, og have overblik over det hele.  

Der kommer rigtig mange børn til efteråret, så vi får 75 børn og dermed på max. 

Nymånegruppen starter på 9 børn efter sommerferien. 



Det er tildelt midler til at få maler alt udvendigt træværk. Hele garderoben ved 

nymånegruppen bliver også malet. Begge ting betales af Viborg Kommune 

 

Facebook, det bliver ikke set nok. Det sættes hermed på Stand By.  

 

Næste mødetid er 23/8-23 kl. 19.  


